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Datum: 
 

 12-12-2023 

Onderwerp:  Bespreking Vaccinatiegraad Rijksvaccinatieprogramma 2022 gemeente 
Barneveld 

Ter attentie van:  Agendacommissie 

Afzender:  Frank van der Lubbe (Pro’98) 

  Samenvatting 
De fractie van Pro’98 wil de adviezen van de GGD om de vaccinatiegraad te 
verhogen bespreken. Een van de adviezen spreekt bijvoorbeeld over het 
inzetten van sleutelfiguren binnen gemeenschappen. Pro’98 vraagt zich af 
hoe de gemeente hier invulling aan geeft. Dit willen we graag bespreken in 
de commissie.  
 
Reden en doel 
Een daling van de vaccinatiegraad is een landelijke trend die ook in 
Barneveld zichtbaar is. In onze gemeente is dit een groot risico voor de 
volksgezondheid omdat we al ver onder de ondergrens zitten. In 2019 
trokken we landelijk de aandacht met een vernieuwend plan om de 
vaccinatiegraad omhoog te krijgen. Dit heeft nog niet tot de gewenste 
effecten geleid. We willen met het college en de commissie bespreken 
welke middelen we nog meer in kunnen zetten om de vaccinatiegraad te 
verhogen.  
 
Aanpak 
Bespreking als commissie-agendapunt 
 
Uit te nodigen collegelid/-leden 
Portefeuillehouder 
 
Uit te nodigen externe belanghebbenden en/of deskundigen 
GGD, jeugdarts die consults uitvoert.  

 


